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До 

г-н Любомир Христов  

Кмет на Община Шумен 

Чрез 

Проф. д.т.н. инж. Борислав Беджев  

Председател на Общински съвет Шумен  

 

 П И Т А Н Е   

на основание чл.33 (1), т.4 и (2) от ЗМСМА  

от Добромир Драев - общински съветник при Общински съвет Шумен 

 

ОТНОСНО : Видеонаблюдение  на територията на Община Шумен  

 

Уважаеми г-н Христов, 

 

На територията на гр.Шумен би следвало да е игзрадено видеонаблюдение, което да изпълнява 

превенция срещу вандалски прояви и престъпления. В комисията по обществен ред и сигурност беше 

гласувана работна карта преди повече от една година и бяха заделени приблизително 75 хил. за 

надграждане на видеонаблюдение в гр.Шумен, както и за поставянето на две видеокамери на входно-

изходните артерии на града. Не става ясно досега обаче къде са поставени камерите, къде е изграден 

контролен център и дали е предоставен достъп на МВР. В тази връзка бих искал да задам следните 

въпрпоси: 

 

 

1. В каква част е изълнена работаната карта ? 

2. Колко камери са поставени на територията на гр.Шумен ? 

3. Кои входно-изходни артерии са вече под видеоконтрол? 

4. Изградена ли on-line връзка между контролния център на Община Шумен и МВР Шумен? 

5. Камерите разполагат ли с възможност за разпознаване на номера на МПС ?  

6. Каква е общата стойност, която е заплатена за доставка и мотнаж на видеонаблюдението? 

 

 

С Уважение 

Добромир Драев 

Гр.Шумен 

15-06-2018 г.  


